
Geachte griffier,

Zie bijlage artikels uit het Goirlese Belang betreffende Gemeente uitgaven voor wegen en paden voor 
toeristen en inwoners van Goirle.

 Graag zouden we de gemeente stukken van de beslissing van het verharden van Gorps Baantje en 
het opnieuw asfalteren van de Rillaerdsebaan willen ontvangen.

 Is dat mogelijk? Of is Gorps Baantje gedeeltelijk door gemeente Hilvarenbeek bekostigd.

We zien hier een sociaal overeenkomst met ons verzoek tot het asfalteren van de Boterpad: klachten 
van slecht wegdek.

Met vriendelijke groet,
 
Bewoners Boterpad


